
Cultura i Festes

A Sant Andreu de Llavaneres, a les 20.15 hores, del dia 27 de febrer de 2020, es reuneixen a la

Casa de la Vila els membres del Consell Municipal de la Cavalcada de Reis a l’objecte de celebrar

sessió ordinària. Hi assisteixen el President, senyor Xavier Noms i Casals, l’Alcalde Joan Mora i Buch i els membres

de la comissió de la cavalcada de Reis les senyores Lourdes Pujol,  Yolanda Ciruelo, Sandra Colom, Carme Axet, el

senyor Xavier Roca, Robert Devesa  i el senyor Carlos Sánchez Nicolau, representant de Ciudadanos.

Actua com a Secretària, la senyora Laia Urgellès i Salvadó, tècnica de cultura i joventut de la corporació.

Atès que s’ha obtingut el quòrum necessari, el senyor President obre l’acte i es passa a conèixer els

assumptes inclosos a l’ordre del dia.

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR.

Es dóna per llegida la minuta de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 19 de setembre de 2019,

que s’aprova per assentiment, sense cap esmena.

2.- VALORACIÓ CAVALCADA 2020

La valoració general de la gent és positiva.

El senyor Xavier Noms diu que recull les opinions de la gent que comenten de començar més aviat la Ca-
valcada. Es valora si la cavalcada pogués avançar l’horari però es decideix començar sempre a les 18,30
h puntuals caigui en dia festiu (cap de setmana) o laborable perquè ja van ràpids en l’organització i els
faltaria temps de preparació de vestuari,maquillatge, etc

Aquest any hi ha hagut un problema d’ordre de les carrosses per això s’ha retardat l’inici una mica més.

El senyor Joan Mora diu de no tirar petards , que no calen els 3 avisos de petards pel perill que pot gene-
rar.

Es comenta que de caramels n’hi ha hagut pocs i hi havia caixes enganxifoses.  Es decideix mirar una al-
tra casa com Gumis o Haribo.  El senyor Joan Devesa mirarà l’empresa Haribo.

Hauríem de tornar a demanar 1 tona, no 800 kg de caramels perquè es fa curt.

La bestreta de 3000 € ha funcionat bé, s’adapten a la bestreta.

La senyora Lourdes Pujol diu que voldria una còpia final del pressupost per saber què s’ha gastat exac-
tament.

El senyor Xavier Noms diu que hi ha hagut un pressupost de 16000 € aproximadament, però passarem
una còpia quan ja estiguin tots els números tancats, per correu electrònic, ja que falta el lloguer de dis -
fresses i la tintoreria.
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El senyor Xavier Noms diu que hi ha pocs diners a final d’any i i més a principis d’any i diu que el que
quedi sigui suficient pel 2021.

La senyora Lourdes Pujol  comenta que les carrosses ja tenen els seus anys i que estan velles, i que el
pressupost és just, així que demanen 2000 € més. Passar el pressupost de 2021, de 16000€ a 18.000€

Fan falta eines noves, els polos dels pollitos estan vells i n’hi ha menys, de 90 que hi havia en queden 70
i han hagut d’anar alguns voluntaris amb armilla.  Es proposa comprar polars grocs dels tallatges que
faltin amb el logo.

Un suggeriment de Xavier Noms és buscar entitats que vulguin estar entre carrossa i carrossa i partici -
pin.

En Joan Mora comenta que per mantenir la qualitat que s’està fent, entrar un altra element que no con-
trolin els organitzadors de la cavalcada, no val la pena. La senyora Lourdes Pujol diu que el ritme de la
cavalcada encara s’endarreriria més. Diu que la idea està bé però si hi ha un lloc gran per carrosses i un
lloc per canviar-se, que el control és important.

En aquest sentit d’espais, la senyora Lourdes Pujol diu que ha anat molt bé tenir una casa de la casa dels
mestres per canviar-se i ho valoren positivament.

3.- PROPOSTES DE MILLORA PEL 2021

Les propostes de millora ja han anat sortint en el punt anterior: l’increment de pressupost, a nivell orga-
nitzatiu,etc

En Xavier Noms pregunta per què sempre fa el discurs al balcó de la plaça de l’Ajuntament el rei blanc,
suggereix de fer el discurs cada any un rei diferent o repartit entre els tres. Ja s’estudiarà de cara al 2021

4.- NOVES CARROSSES

El senyor Joan Mora diu que els diners no es podran tenir a l’abril sinó al mes de juny perquè s’haurà de
fer una Modificació de Crèdit per inversió de carrosses i la incorporació dels diners d’inversions no es
pot bolcar fins que hi hagi la incorporació del romanen, després hi ha d’haver una exposició pública d’un
mes i ja ens anem al mes de juny.

Les tres carrosses sense escalinata oscil·len entre els 12000 €, planes, sense escalinata.

En Joan Mora diu de tenir molt clar el pressupost que s’agafarà entre les tres propostes presentades, diu
de triar una empresa i començar a fer un acte de fe que li encarregarem.

Es decideix tirar endavant el pressupost de Josep Bertran de les tres carrosses amb escalinata que puja
15.217 € iva inclòs, perquè és del poble, perquè ja ha pres mides i ha format part de la cavalcada.

Es decideix convocar una reunió amb Josep Bertran i l’alcalde, i posteriorment amb en Joan Carles de Jo -
car i l’alcalde per comentar el tema dels enganxes, perquè s’entenguin entre ells.
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Les carrosses noves podran sortir si es tenen al setembre i la senyora Sandra Colom proposa de comen-
çar a fer les carrosses que no són dels reis, però voldrien els 3000 e de la bestreta al mes de març.

El senyor Xavier Noms comenta la possibilitat que puntualment podria ajudar la brigada, la cavalcada de
l’any vinent cau en dimarts.

Es diu de fer una reunió de treball el mes de maig per veure com va tot.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 21,30 h de la qual s'estén la present
acta. En dono fe.

El President La secretària

Xavier Noms i Casals Laia Urgellès i Salvadó
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